



FESTIVE SEMI-BUFFET BRUNCH 半自助節日早午膳
25, 26 Dec 2019 & 1 Jan 2020



All entrées include: A Welcome Drink,
Buffet Style of **ROASTED U.S. TURKEY**, the Salad, Soup & Dessert Buffet Bar, and a Coffee or Tea at the end
所有主菜均附有：餐前飲品，任食燒美國火雞，自助沙律、湯和甜品吧 及 餐後咖啡或茶



Welcome Drink 餐前飲品

Lawry's Private Label Wine, Sparkling Wine, Juice or Soft Drink

Lawry's 品牌葡萄酒、氣泡酒、果汁或汽水

Festive free-flow - Bellini, Sparkling/ Red/ White Wine, Juice or Soft Drink +\$238 / Champagne +\$388
節日無限添飲 - 果味氣泡酒、氣泡酒/紅/白酒、果汁或汽水 +\$238 / 香檳 +\$388



Entrée 主菜

Roasted Prime Rib of Beef au jus - Hong Kong Cut

Mashed Potatoes and Yorkshire Pudding
特級燒牛肉 - 香港薄切 . 香滑薯蓉 . 英式烘薄酥餅

or 或

Grilled Baby Lamb Rack

Mashed Potatoes and Seasonal Vegetables
烤幼嫩羊架 . 香滑薯蓉 . 時令蔬菜

or 或

Poached Chilean Sea Bass

Fennel, Seasonal Vegetables and Champagne Cream Sauce
慢煮智利鱸魚 . 茴香 . 時令蔬菜 . 香檳忌廉汁

or 或

Chili Lobster Egg White Omelet

Atlantic Lobster, Mushroom, Onion and Chili Tomato Sauce
香辣大西洋龍蝦蘑菇蛋白庵列 . 香辣番茄汁

or 或

Fresh Crabmeat Linguine

Bacon, Mushroom, Baby Spinach and Lobster Cream Sauce
鮮蟹肉煙肉蘑菇意大利扁麵 . 菠菜 . 龍蝦忌廉汁

Per Person 每位

Hang Seng Credit Card Customer Special Price 恒生信用卡客戶專享價 \$568

Advance Booking Price 優先預訂價 \$608

Original Price 原價 \$668

Brunch session 早午膳時段 11:30am - 3:00pm

Subject to 10% service charge. Prices are in HK\$. A deposit of \$500/table is required to confirm the reservation. Advance Booking Price applies to reservations on/before 17 Dec. Hang Seng Credit Card Customer Special Price is only for Hang Seng Credit Cards issued by Hang Seng Bank Ltd. and customers must settle the whole payment by the eligible cards including the deposit. All promotional prices cannot be used in conjunction with other promotions or vouchers.

另加一服務費。價錢以港幣計算。顧客須繳交每檯\$500按金以確認訂座。優先預訂價適用於12月17日或之前的訂座。恒生信用卡客戶專享價只適用於恒生銀行有限公司所發行之信用卡，須以認可信用卡全數簽賬，包括按金。所有優惠不可與其他推廣優惠及禮券並用。





CHILDREN FESTIVE SEMI-BUFFET BRUNCH

兒童半自助節日早午膳

25, 26 Dec 2019 & 1 Jan 2020

For children age 3-12 歲兒童

All entrées include: A Welcome Drink,
Buffet Style of **ROASTED U.S. TURKEY**, the Salad, Soup & Dessert Buffet Bar
所有主菜均附有：果汁或汽水一杯，自助式享用燒美國火雞，
自助沙律、湯和甜品吧

Entrée 主菜

Roasted Prime Rib of Beef au jus - Child Cut

Mashed Potatoes, Yorkshire Pudding and Creamed Corn or Creamed Spinach

特級燒牛肉 - 小童份量

香滑薯蓉．英式烘薄酥餅．忌廉菠菜 或 忌廉粟米粒

or 或

Fish and Chips

炸魚配薯條

Per Child 每位兒童

Hang Seng Credit Card Customer Special Price 恒生信用卡客戶專享價 HK\$358

Advance Booking Price 優先預訂價 \$368

Original Price 原價 \$418

Brunch session 早午膳時段 11:30am - 3:00pm

Subject to 10% service charge. Prices are in HK\$. A deposit of \$500/table is required to confirm the reservation. Advance Booking Price applies to reservations on/before 17 Dec. Hang Seng Credit Card Customer Special Price is only for Hang Seng Credit Cards issued by Hang Seng Bank Ltd. and customers must settle the whole payment by the eligible cards including the deposit. All promotional prices cannot be used in conjunction with other promotions or vouchers.

另加一服務費。價錢以港幣計算。顧客須繳交每檯\$500按金以確認訂座。優先預訂價適用於12月17日或之前的訂座。恒生信用卡客戶專享價只適用於恒生銀行有限公司所發行之信用卡，須以認可信用卡全數簽賬，包括按金。所有優惠不可與其他推廣優惠及禮券並用。